

Agenda möte med arbetsgruppen för Lärarfortbildning genom Ämnesmässig Samverkan (LÄS) den 13/6 2018

Plats: Mässrummet på Rogge
Tid: Onsdagen den 13/6 kl. 17.00 – 19.00

Agenda: Agendan bygger på de uppgifter som angavs i protokollet från mötet den 16/5. (Bilaga 1).

1. Presentation av Göran Hillgren, Anna Zachrisson och Martina Gustavsson som deltagare i dagens sammanträde. (PO)
2. Genomgång av protokoll från tidigare möte (PO)
3. Redovisning och diskussion av LÄS-programmets uppläggning via LÄS-webben (<https://www.larfortstr.se> lösenord Anaximander) Håkan.
4. Genomgång av modulstruktur och föreläsare (PO & Håkan)
5. Uppföljning av förankring i Skolorna, inkl. status för nominering av lärare. (Thomas, Tony, Guje)
6. Diskussion och beslut om ny projektorganisationen (Håkan & Göran)
 - a. Kursadministration (projektledare samt två administrativa resurser); innehåll/pedagogik (programchef, referensgrupp)
 - b. Programledning (programledare med stöd av akademiska resurspersoner från S-näs och UU)
 - c. Arbetsgruppen för LÄS omvandlas till en Strygrupp för LÄS
 - d. Akademiskt Advisory Board? (PO)
7. Status för Kick-off symposiet (Fredrik)
 - a. Plats o arrangemang
 - b. Inbjudningar / Utskick / Kontakter
 - c. Tidsplan
8. Förankring i kommunen (Tony, Thomas och Håkan)
 - a. Politiskt (Ks den 19/6)
 - b. Förvaltningen (ny rektor på Thomasgymnasiet)
9. Förankring av projektet i "Mälardalen" (Peter)
10. Genomgång av och beslut om budget (Göran & Håkan)

Kommentar från Johan (Es) och Tony (Sk)

En första diskussion om årets budgetprincip och principen för senare års LÄS-kurser.

Diskussionen handlar då också bl.a. om huvudmannaskap och upptagningsområde för kursdeltagare i framtiden.

11. Diskussion om förslag till forskningsprojekt från EDU (Bilaga 2) (PO)
12. Beslut om tid o plats för möte i augusti.
13. Mötet avslutas som utlovat med ett glas "skumvin" och en matbit.